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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 11. 

 

2023. gada 14. jūnijā.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Administratīvā pārvaldes 

vadītājs Māris Zelčs, Izglītības procesu atbalsta vadītājas Vera Kļaviņa.  

 

Citi deputāti – Andris Vītols. 

 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par grozījuma izdarīšanu Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa  lēmumā Nr.26, 

protokols Nr.7;  

2. Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm" īstenošanu;  

3. Informatīvs - Par vispārējās izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveidi un aprīkošanu 

Atveseļošanas fonda ietvaros;  

4. Par deklarācijas par vēsturiskajiem notikumiem Ķekavas novadā un turpmāku rīcību 

vēsturiskās atmiņas saglabāšanai apstiprināšanu;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par atbalstu boulinga trenera apmācībām.  

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa informē, ka iesniegusi divus priekšlikumus par 

darba kārtības papildināšanu ar vienu piebalsojamo jautājumu un jautājumu secības maiņu.  

  

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Darba kārtībai pievienot 6. Informatīvo jautājumu - Par atbalstu boulinga trenera 

apmācībām, izskatīt un novirzīt uz Sociālo komiteju lemšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

2. Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Darba kārtības 2. jautājumu izskatīt kā pirmspēdējo, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtība tiek sakārtota un I. Romanovska aicina to apstiprināt 

balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023. gada 14. jūnija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par grozījuma izdarīšanu Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa  lēmumā Nr.26, 

protokols Nr.7 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:03:31) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. Ar Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa lēmumu tika 

nolemts apvienot Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss” ar 

Ķekavas novada pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra”, uz 

apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu Ķekavas novada pašvaldības iestādi līdz 2024.gada 

1.janvārim. Ar Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora 2023.gada 19.aprīļa rīkojumu ir 

izveidota darba grupa Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” un 

Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” 

reorganizācijas procesam. Darba grupas vadītājs Māris Zelčs 2023.gada 12.jūnijā ir iesniedzis 

iesniegumu, kurā, norāda uz darba grupas locekļu lielo noslodzi citos operatīvos ikdienas 

uzdevumos un darba grupās, kā arī respektējot darba grupas locekļu un citu procesā iesaistīto 

personu atvaļinājumus, kas tiešā veidā ietekmē konkrētās darba grupas kapacitāti un 

cilvēkresursus, tiek lūgts lēmuma lemjošās daļas 2.punktā noteikto izpildes termiņu pagarināt 

līdz 2023.gada 1.septembrim. 
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Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Māris Zelčs, Ineta Romanovska, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par grozījuma izdarīšanu Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa  lēmumā Nr.26, 

protokols Nr.7, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm" īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:21:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par sadarbības līguma 

noslēgšanu ar Valsts izglītības satura centru par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule, Vera Kļaviņa. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par sadarbības līguma parakstīšanu par atbalsta programmas "Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm" īstenošanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Informatīvs - Par vispārējās izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveidi un aprīkošanu 

Atveseļošanas fonda ietvaros 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:28:33) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir saņemta vēstule no Izglītības un zinātnes ministrijas par 

vispārējās izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveidi un aprīkošanu Atveseļošanas fonda 

ietvaros. Atveseļošanas fonda investīcijas ir izstrādātas ar mērķi uzlabot vispārējās izglītības 

iestāžu mācību vidi, nodrošinot efektīvu resursu koncentrāciju, izmantošanu un stiprinot 

visaptveroša pašvaldību izglītības iestāžu tīkla sakārtošanas rezultātā izveidotās pamatskolas, 

tādējādi veicinot kvalitatīvas izglītības ieguvi ārpus novadu pašvaldību administratīvajiem 

centriem.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Vera Kļaviņa, Andris Vītols, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komitejas atzinums. Ķekavas novada pašvaldība vēlas saglabāt un noteikt pati sava 

novada bērnu izgl''itības procesu, kā arī  ārpus pašvaldības administratīvā centra esošo 

vispārējās vidējās izglītības iestāžu, t.i. Baldones vidusskolas un Baložu vidusskolas, 

darbību, jo 

1. Ķekavas novadā ir 3 vidusskolas: Ķekavas vidusskola, Baložu vidusskola un 

Baldones vidusskola (provizoriski visas ar skolēnu skaita pieaugumu nākamajos 

gados), piemēram, Baložu vidusskolā turpmāku gadu laikā skolēnu skaita pieaugums 

būs 120 % . 

2. Ķekavas vidusskolai nav kapacitātes palielināt klašu skaitu nevienā no izglītības 

posmiem, t.sk. vidusskolas posmā, kā arī telpu un pedagoģiskā personāla trūkuma dēļ 

nav iespējams papildus piedāvāt citus grozus, papildinot esošo izvēles grozu skaitu. 

Ķekavas vidusskola, kā administratīvā centra skola, nevarēs uzņemt skolēnus no Baložu 

vidusskolas un Baldones vidusskolas.  

3. Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādēs lielākai daļai pedagogu jau ir pilnas 

slodzes.  

4. Sabiedriskā transporta pieejamības ziņā Baložu vidusskolai tuvāk esošā skola ir 

Rīgas 47.vidusskola, kura no nākamā mācību gada vidējo izglītību nodrošinās tikai 

tiem, kuri mācības ir uzsākuši, 10.klase vairs netiks atvērta. Ne visi no 9.klases 

absolventiem spēs tikt ģimnāzijās, līdz ar to pastāv iespēja, ka daļa skolēnu izglītību pēc 

vidusskolas varētu neturpināt. 

5. Ķekavas novadā ir vērojams iedzīvotāju skaita pieaugums, līdz ar to novads prognozē 

arī izglītojamo skaita pieaugumu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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4. Par deklarācijas par vēsturiskajiem notikumiem Ķekavas novadā un turpmāku rīcību 

vēsturiskās atmiņas saglabāšanai apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:57:30) 

 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols un Elīna Rasnace. Ķekavas novada domes priekšsēdētājs ar 

2023.gada 6.februāra rīkojumu Nr.1-1/23/9 “Par darba grupas izveidi izveidoja darba grupu, 

kuras mērķis ir izstrādāt Ķekavas novada domes sēdē apstiprināmu deklarāciju, ar kuru 

Ķekavas novada dome uzskaitītu būtiskākos novada vēstures notikumus, nepieciešamības 

gadījumā paustu savu attieksmi pret tiem, kā arī definētu novadā turpmāk organizējamos 

atceres pasākumus un noteiktu turpmāk kopjamās vēsturisko notikumu atceres vietas. Darba 

grupa ir izstrādājusi domes deklarācijas projektu par vēsturiskajiem notikumiem Ķekavas 

novadā un turpmāku rīcību vēsturiskās atmiņas saglabāšanai, kurai pievienots būtiskāko 

Ķekavas novada teritorijā risinājušos vēsturisko notikumu saraksts.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule, Elīna Rasnace. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par deklarācijas par vēsturiskajiem notikumiem Ķekavas novadā un turpmāku rīcību 

vēsturiskās atmiņas saglabāšanai apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" 

– nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

5. Informatīvs - Par atbalstu boulinga trenera apmācībām  

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:16:33) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no Latvijas Boulinga 

federācijas ar lūgumu rast iespēju atbaltīt Ķekavas novada iedzīvotāju, kas ir neredzīgs, 

piedalīties 1. līmeņa boulinga treneru apmācībās. Kopējās apmācību izmaksas sastāda 450 

EUR lielu naudas summu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule,  Vera Kļaviņa, Jānis Zvaigzne. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  
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Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Novirzīt jautājumu izskatīšanai Sociālajā komitejā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:37 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


